

Friendship is the greatest gift of life

Мнение Я думаю, что самое ценное в жизни - это дружба.	Мнение I think that the most valuable thing in life one can have is friendship.
1. Утверждение Прежде всего, дружба является частью человеческой природы.	1. утверждение First of all, friendship is a part of human nature.
пример Например, без нее люди чувствуют себя одиноко и грустно.	пример For example, without it people feel lonely and sad.
Нужно иметь кого-то, с кем можно поговорить, быть понятым, поделиться своими мыслями и идеями.	One needs to have someone to talk with, to be understood, to share their thoughts and ideas.
2. Утверждение Во-вторых, есть поговорка: «Друг в беде - это действительно друг».	2. утверждение Secondly, there is a saying, "a friend in need is a friend indeed".
пример Например, настоящий друг всегда поможет в трудные времена, поддерживая своих друзей эмоционально и практически.	пример. For instance, a true friend will always help in times of trouble, supporting his friends emotionally and practically.